
Zápis z 19. jednání akademického senátu FM ze dne 26. 9. 2007 
 

Přítomni: 

Zaměstnanci: Jiřina Královcová, Josef Janeček, Jan Nouza, Pavel Satrapa,  Klára Císařová, 
Otto Severýn. 

Studenti:  Tomáš Mikolanda, Zuzana Capeková, Lucie Křiklavová. 

Hosté:   Prof. Dr. Ing. Jiří Maryška, CSc., děkan FM,  

 

Program: 

1. Projednání návrhu akreditace 

Děkan Maryška předložil návrh na akreditaci tří nových bakalářských studijních oborů 
vyučovaných v prezenční formě studia a to: „Modelování a informatika“ – MI, „Informační 
technologie“ – IT, „Spolehlivost a riziko“ – SR. Dále děkan předložil návrh na akreditaci 
stávajícího studijního oboru „Elektronické informační a řídicí systémy“ – EIŘS 
v kombinované formě studia. V průběhu jednání děkan vždy krátce představil příslušný 
studijní obor, následovala diskuze. Bylo doporučeno provést drobné změny v textu definujícím 
profil absolventa oboru MI a rozšířit stávající text profilu absolventa oboru SR.  Poté bylo 
navrženo usnesení ve znění: „AS FM projednal návrh nových bakalářských studijních  oborů 
„Modelování a informatika“, „Informační technologie“ a „Spolehlivost a riziko“ a stávajícího 
bakalářského oboru „Elektronické informační a řídicí systémy“ v kombinované formě studia a 
doporučuje je k předání akreditační komisi.“ O usnesení bylo hlasováno s výsledkem: 9 hlasů 
pro, 0 hlasů proti, 0 se zdrželo hlasování. Usnesení bylo přijato. 

2. Různé 

- Děkan předal AS návrh na aktualizaci dlouhodobého záměru FM pro rok 2008. 

- Děkan navrhl jmenování RNDr. Jiřího Gabriela, DrSc.  do Vědecké rady FM. Po krátké 
diskuzi bylo navrženo usnesení ve znění: „AS FM schvaluje aby RNDr. Jiří Gabriel, DrSc. byl 
jmenován členem Vědecké rady FM.“ O usnesení bylo hlasováno s výsledkem: 9 hlasů pro, 0 
hlasů proti, 0 se zdrželo hlasování. Usnesení bylo přijato. 

- Děkan informoval AS o vyhlášce týkající se změn výuky v prvním týdnu zimního semestru. 
 
Zapsal: Otto Severýn, tajemník AS FM. 
 
 

Ing. Jiřina Královcová, PhD. 
předsedkyně AS FM 

 
V Liberci dne 26.9.2007 


